聞名全球的美國泛美航空,過往一直以提供豪華舒適的飛航體驗為宗旨。泛美航空更創製出旅遊用品品牌PAN AM,為旅客帶來更輕鬆時尚的飛行經歷。

這次特別推出的「PAN AM 旅遊用品系列」將重現經典風潮,供惠康顧客獨家換購。 一套8款的旅遊用品,設計輕便實用,物料優質耐用,是家庭旅行、商務公幹的最佳拍檔。

PAN AM, being better known as Pan American Airways was once the world's largest international air carrier. Synonymous with glamour and renowned for its luxurious on-board experience, PAN AM has leveraged travel excitement with the creation of its own branded travel gears and accessories.

The "PAN AM Travel Products Collection" launched exclusively at Wellcome are designed in its unique classical and signature style, that are easy to carry and designed with many practical compartments. The Collection is ideal for family holidays and business trips.

## 巧妙收納 Well-constructed Compartments

多重間隔,方便整理及存放各種個人用品。

Different compartments provide you with more space to organize your belongings in an easy, tidy and protective ways.





## 質料耐用 Enduring Structure

行李箱及收納盒外殼採用優質塑膠(ABS & PC) 物料製造,堅固耐用之餘,亦輕巧便攜。

Rollercases and wash case are made of high quality plastic (ABS & PC) materials for extra durability and a practical lightweight.

## 妥貼組合 Smart Pairing

兩款 PAN AM 行李箱可與手提包及保齡球袋組合攜帶, 出行更輕鬆。與備有獨立間格的收納盒一併使用, 儲物井井有條,旅遊從此更方便。

Any of the 2 PAN AM rollercases can be connected with the briefcase and bowling bag to allow easy manoeuvre. Accompany with the wash case that has individual storage pockets to keep all your toiletries in place for a more convenient way to travel.





## 購物滿\$60即送樂即1個

星期六、日購物滿\$350即享雙倍學回







